
 

 

WOS. 0003.1.2023     Inowrocław, 27 lipca 2023 r. 

 

Pan  

Dobromir Szymański 

Radny Rady Miejskiej Inowrocławia 

 

 Odpowiadając na złożoną przez Pana 18 lipca br. interpelację, uprzejmie przekazuję 

poniżej odpowiedź na zawarte w interpelacji pytania.  

1. Ze względu na zbyt ogólny charakter pytania udzielenie precyzyjnej odpowiedzi 

dotyczącej perspektyw funkcjonowania szkół w nadchodzącym roku szkolnym nie jest 

możliwe. Zapewniam jednak, że Miasto Inowrocław jako organ prowadzący szkoły 

podstawowe dokłada wszelkich starań, aby niezależnie od okoliczności zewnętrznych, 

stwarzać jak najlepsze warunki dla uczniów.  

2. Odpowiadając na drugie pytanie, z pewnością największym problemem, dotykającym 

szkoły podstawowe prowadzone przez Miasto Inowrocław, są braki finansowe.  

Jak Pan Radny zauważył, w związku z decyzjami rządu, sytuacja finansowa samorządów 

się pogorszyła. Inowrocławskie szkoły aktualnie nie odczuwają braków kadrowych, 

jednak konieczność zatrudniania w placówkach psychologów i pedagogów w 

określonym ustawowo wymiarze powoduje zwiększenie kosztów, które nie są 

dostatecznie refundowane przez zwiększenie części oświatowej subwencji ogólnej. 

Ponadto zmiana rozporządzenia określającego wynagrodzenie pracowników 

samorządowych sprawiła, że to na samorząd spadły koszty tej zmiany związane z 

podwyżką wynagrodzeń na niektórych stanowiskach. Jakkolwiek podwyżki te są 

oczywiście uzasadnione, to jednak w ślad za decyzjami rządu powinny iść zwiększone 

środki dla gmin, które realnie ponoszą koszty tych rozwiązań.  

 

z up. Prezydenta Miasta Inowrocławia 

Zastępca Prezydenta Miasta Inowrocławia 

/-/ Wojciech Piniewski  

 

 

Do wiadomości:  

Biuro Rady Miejskiej  


